
SIEMENS SENIORKLUB 
 

11.11.2017    

Referat af generalforsamling  

fredag, den 10.11.2017 kl. 18.00 

Formand Steen Rehøj bød på bestyrelsens vegne de 56 gæster velkommen i foyeren hos Siemens på 

Borupvang 9.  

Efter en velkomstdrink bød Steen Rehøj velkommen til Claus Møller i foredragssalen ”Telegrafen”. Claus 

Møller har i maj 2017 overtaget posten som adm. direktør efter Jukka Pertola samtidigt med, at han har 

ansvar for division Energy Management & Power and Gas. Claus Møller gjorde rede for de mange 

strukturelle forandringer i Siemens generelt og i Siemens A/S i særdeleshed, Siemens A/S’ strategiske mål 

og projekter samt forretningsudvikling, hvor focus ligger på bæredygtighed og digitalisering. 

Efter Claus Møllers orientering fortsatte Steen Rehøj med at informere om Seniorklubbens hjemmeside, og 

ved hjælp af den gennemgik han årets arrangementer, som bestod af en forårsudflugt, den årlige skovtur, 

en efterårstur og generalforsamlingen med festmiddag. Mere herom kan ses på hjemmesiden 

www.sieklub.dk/Seniorklubben. 

Efter formandens beretning indledte Steen Rehøj selve generalforsamlingen.  

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Jan Svendsen som dirigent, som blev valgt. 

 

2. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg var i år formand Steen Rehøj og bestyrelsesmedlemmerne Anne-Marie Kristensen og Gisela 

Klarmeyer. Alle blev genvalgt. 

 

Valg af suppleanter 

Suppleanter vælges for et år ad gangen. 

Bestyrelsen foreslog genvalg af Peter Røtzler Møller og Waltraud Hansen, som begge blev valgt. 

 

Valg af revisorer 

Revisorer vælges for et år ad gangen. 

Bestyrelsen foreslog genvalg af Jan R. Svendsen og Karna Bruun-Andersen, som begge blev valgt. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Steen Rehøj, formand  

Søren Guldbeck, kasserer  

Gisela Klarmeyer 

Anne-Marie Kristensen 

Søren Thomsen 

Peter Røtzler Møller, suppleant 

Waltraud Hansen,suppleant 

 

http://www.sieklub.dk/Seniorklubben


3. Forelæggelse af regnskab 

Regnskabet var udsendt på forhånd, og Søren Guldbeck gav en kort gennemgang heraf. Regnskabet 

blev herefter godkendt af forsamlingen. 

 

4. Fastlæggelse af kontingent 

Det blev vedtaget at fastholde kontingentet for 2017/2018 på kr. 350,-. 

 

5. Eventuelt 

Ingen havde noget til dette punkt. 

 

 

_______________________________   ____________________________ 

Jan Svendsen     Gisela Klarmeyer 

Dirigent     Referent  


